
گروه سینما و تلویزیون - کار تدوین انیمیشن »بچه زرنگ« محصول کانون پرورش 
فکری کودکان و نوجوانان و گروه هنر پویا به اتمام رسید.

در امتداد آخرین فرآیندهای مربوط به تولید انیمیشن سینمایی »بچه زرنگ«، کار تدوین 
این فیلم نیز به تازگی به پایان رسیده است.  حسن ایوبی که پیش از این در فیلم های سینمایی 
»شــاهزاده روم« و »فیلشاه« با گروه هنر پویا همکاری داشته است، تدوین انیمیشن سینمایی 
»بچه زرنگ« را نیز در موعد مقرر به اتمام رساند. ایوبی در این باره اعلام کرد: سعی کردیم تمام 
تجربیاتی که در ۲ فیلم سینمایی قبلی به دست آمده بود، در این فیلم به کار بسته شود و می توانم 
بگویم چه به لحاظ تکنیکی و چه به لحاظ قصه پردازی شاهد پیشرفت های چشم گیری در 
انیمیشن ایران خواهیم بود. این تدوینگر سینمای ایران ادامه داد: کار تدوین انیمیشن، کار دقیق، 
پیچیده و زمان بری است و »بچه زرنگ« هم پروژه سنگین و بزرگی بود که فرآیند تدوین آن 
از تدوین اولیه روی استوری ریل فیلم آغاز شد و با تدوین نهایی و فاین کات روی رندرهای 
اولیه فیلم، به اتمام رسید. وی ادامه داد: تدوین این فیلم از حیث تعداد پلان ها و برخی جزییات 

دیگر، تجربه منحصر به فردی برایم بود.
ایوبی در انتها بیان کرد: گروه هنر پویا سعی کرده به عنوان یک تیم متخصص از تجربیات 
آثار پیشین خود به بهترین شکل بهره ببرد و مطمئن هستم »بچه زرنگ« می تواند نظر کودکان، 
نوجوانان، خانواده ها و اهالی ســینما را به درســتی به خود جلب کند. در خلاصه داستان این 
انیمیشن آمده است: »محسن پسربچه ای است که عاشق ابرقهرمان های فیلم هاست و همیشه 
تلاش می کند تا با وسایل ابرقهرمانی اش به هرکس و هر چیزی کمک کند. او در یک اتفاق 
نادر با حیوانی مواجه می شود که از گونه حیوانات منقرض شده ایران است. محسن تصمیم 
می گیرد تا به آن حیوان هم کمک کرده و او را به زادگاهش بازگرداند. اما سفر به دلِ جنگل، 
نبرد با شکارچیان و رویارویی با حیوانات منقرض شده دیگر، شروع یک ماجرای پیچیده برای 
محسن است ...« »بچه  زرنگ« به عنوان اولین انیمیشن سینمایی کانون پرورش فکری کودکان و 
نوجوانان توسط گروه هنر پویا به تهیه کنندگی حامد جعفری و کارگردانی هادی محمدیان در 
دست ساخت است. هنر پویا تا امروز تجربه ساخت و عرضه فیلم های سینمایی »شاهزاده  روم« 
و »فیلشاه« را به عنوان پرفروش ترین انیمیشن های سینمای ایران، در کارنامه خود داشته است.

گروه سینما و تلویزیون -  محمد خزاعی تهیه کننده سریال »دادستان« درخصوص زمان 
پخش سریال گفت: سریال »دادستان« در مرکز سیما فیلم تولید می شود و هنوز شبکه و زمان 
پخش آن مشخص نشده است. ما در این سریال با پرداخت به وقایع روز، برشی از تاریخ معاصر 

خواهیم داشت. در این سریال وقایعی مانند حمله داعش به مجلس به تصویر کشیده است.
وی دربــاره المان های این ســریال برای جذب مخاطب جــوان و نوجوان، بیان کرد: 
شــخصیت های اصلی مطالبه گر ما در مســائل اقتصادی و مبارزه با فساد اقتصادی، جوانان 
هستند که جنبشی را ایجاد کردند و مبارزه می کنند؛ کسانی که بدون وابستگی سیاسی به دنبال 
عدالت خواهی واقعی هستند و تلاش می کنند به هدف خودشان برسند.وی افزود: در کنار این 
وقایع، قصه ما روایت و فساد های اقتصادی بررسی می شود و اتفاقات دیگر که باید در سریال 
مشاهده کنید. به نظر می رسد سریال »دادستان« نسبت به آثار قبلی آقای ده نمکی کار متفاوتی 
اســت. همین تفاوت باعث شد که من در کنار این کار حضور داشته باشم. البته تاثیرگذاری 
قصه های »دادســتان« برای جوانان و مــردم و در کنار پرداختن به قصه های تاریخ معاصر و 
موضوع اصلی سریال که عدالت خواهی است، اهمیت ویژه ای دارد.وی افزود: زمانی که سریال 
به من پیشنهاد شد، فیلم نامه را خواندم، در داستان فضا هایی بود که من دوست داشتم. البته در 
آن زمان قرار بود سریالی برای تلویزیون در لبنان بسازم که عقب افتاد و پیشنهاد این سریال را 
که دغدغه روز بود، پذیرفتم.تهیه کننده فیلم »به وقت شام« بیان کرد: زمانی که ما »قلاده های 
طلا« و »به وقت شام« را ساختیم اتفاقاتی در جامعه افتاده بود و مردم منتظر یک مطالبه گری و 
اثری در این فضا بودند. ســریال »دادستان« در حقیقت خواسته ها و سوژه هایی دارد که مردم 
درخواست دارند.این تهیه کننده درباره انتخاب بازیگران سریال »دادستان« گفت: ۲۰ بازیگر 
مطرح در کنار ۱۰۰ بازیگر تئاتر انتخاب شده اند که نشان می دهد کار پربازیگری است.وی 
افزود: ما در ســریال »دادســتان«، ۱۰۰ لوکیشن داریم که تا ۲۰ مهرماه تصویربرداری در ایران 

تمام می شود و قسمت هایی از این سریال در یکی از کشور های خارجی ضبط خواهد شد.

گــروه ســینما و تلویزیــون - 
سیدســعید ســیدزاده تهیه کننــده فیلم 
سینمایی تحسین شده »خداحافظ رفیق« 
به کارگردانی بهزاد بهزادپور، ۱۷ سال پس 
از ساخت این فیلم از دلایل ماندگاری و 

خاطره سازی آن می گوید.
سیدسعید سیدزاده تهیه کننده فیلم 
سینمایی »خداحافظ رفیق« به کارگردانی 
بهزاد بهزادپور با اشــاره به اینکه این فیلم 
یکی از آثــار ماندگار حوزه دفاع مقدس 
اســت، گفت: با توجه بــه اینک مردم ما 
عاشورایی و انقلابی هستند و هشت سال 
بــار دفاع مقدس را به دوش کشــیدند و 
سختی های جنگ را تحمل کردند قاعدتاً 
وقتی در این بستر برایشان فیلمی ساخته 
و با آنها حرف زده می شــود، تمایل پیدا 
می کنند که با تماشای آن، خاطرات خود 
را زنده کنند شــاید یکــی از دلایل اینکه 
»خداحافظ رفیق« در ذهن ها مانده است، 

همین باشد.
وی افزود: خاطرم هســت که بعد 
از ســاخت این فیلم دوســتان زیادی با 
من تمــاس می گرفتند و بابت ســاخت 
»خداحافــظ رفیق« برای مــا دعای خیر 
داشــتند، البته من همــه دعاهای خیر و 
توجهات را به سمت کارگردان اثر یعنی 
بهزاد بهزادپور هدایــت می کردم. چون 
معتقــدم او با تمام وجودش نســبت به 
ساخت »خداحافظ رفیق« اهتمام ورزید. 
ایشان سال های ســال تجربه اندوخته و 
خیلی ســال بود که این فیلمنامه را نوشته 
بود، درواقع دلش می خواست که این فیلم 

را بسازد اما موفق نمی شد.
ســیدزاده ادامه داد: در آن دوره ای 
کــه مــن در معاونت ســینمایی حوزه 
هنری مســئولیت داشتم، خدا توفیق داد 
و توانستیم کمک کنیم »خداحافظ رفیق« 
ســاخته شــود. شــاید اگر در آن دوران 
شــرایط بهتر بود، فیلم به صورت بهتری 
هم ساخته می شد، اما آنچه که از دست ما 

بر می آمد همان بود.
ماجرای حذف اپیزود چهارم و 

رفع یک شائبه
تهیه کننــده »خداحافــظ رفیق« در 
ادامه با اشاره به یکی از مهمترین حواشی 
درباره این فیلم توضیح داد: فیلم از ابتدا ۳ 
اپیزود داشــت، بعدها آقای بهزادپور یک 

اپیزود دیگر به آن اضافه کردند که در متن 
خیلی زیبا بود و به دل می نشســت، ولی 
واقعیت این اســت که وقتــی آن اپیزود 
ساخته شد، چندان خوب از آب درنیامد. 
این فیلم دشــواری هایی داشــت و تیم 
سازنده سختی هایی را متحمل شده بود، 
شاید به همین دلیل آن اپیزود آنطور که باید 
و آنطور که نیت اولیه آقای بهزادپور بود، 
تماشــایی در نیامد. به همین دلیل آنچنان 
نمی توانست هم سنگ با اپیزودهای دیگر 
باشــد و مخاطب را با خود همراه کند از 
همین رو تصمیــم گرفتیم اپیزود چهارم 

کنار گذاشته شود.
»خداحافظ رفیق« بــا همان چهار 
اپیزود در جشــنواره فیلم فجر به نمایش 
گذاشــته شد و ما براساس بازخوردهایی 
کــه گرفتیــم تصمیم به حــذف اپیزود 
چهارم گرفتیم. ولــی اگر آقای بهزادپور 
همیــن امروز هم تصــور می کند که این 
فیلــم با چهار اپیزود بهتر می شــود باز با 
ایشــان همراهی می کنم تا اپیزود چهارم 
به فیلم ملحق شودســیدزاده تأکید کرد: 
حذف ایــن اپیزود به تصمیم شــخص 
من و آقــای بهزادپور به عنوان تهیه کننده 
و کارگــردان بود و بــدون هیچ دخالتی 
از بیــرون، مــا مثل دو برادر نشســتیم و 
درباره اش حرف زدیم، آقای بهزادپور به 
من گفت نظرت درباره این اپیزود چهارم 
چیست، من گفتم احساس می کنم به کار 
نمی چســبد و مخاطــب نمی تواند آن را 
هضم کند. ایــن جنس حذفیات در همه 
فیلم ها طبیعی است بنابراین هیچ قدرت 
بالادســتی برای حذف آن اپیزود وجود 
نداشــت. فیلم یک مجموعه است و باید 
همه ســکانس های آن با هم دیده شود. 
ممکن است ســکانس های مختلف تک 
به تک به دل بنشینند اما وقتی در کنار هم 
قرار می گیرند باید با همدیگر دیده شوند 
و به دل بنشینند که این اتفاق با آن اپیزود 

چهارم رخ نمی داد.
وی افــزود: من بارها شــنیده ام که 
گفته اند ســیدزاده مثل یــک جنایتکار 
عمل کرده و گفته اســت این اپیزود باید 
حذف شود! اما خدا خودش شاهد است 
برای اینکه این فیلم ســاخته شــود چه 
سختی هایی متحمل شدم. بهزادپور برای 
من یک عزیز غیرقابل تکرار و فردی است 

که خیلی دوستش دارم، قاعدتاً فیلم ایشان 
نسبت به فیلم های دیگر برای من عزیزتر 
است، لذا اصلًا و ابداً برای اینکه این فیلم 
با ۴ اپیزود پخش بشود و به دل بنشیند یک 
ســر سوزن کم نمی گذاشتم. ضمن اینکه 
»خداحافظ رفیــق« با همان چهار اپیزود 
در جشنواره فیلم فجر به نمایش گذاشته 
شد و ما براساس بازخوردهایی که گرفتیم 
تصمیم بــه حذف اپیزود چهارم گرفتیم. 
ولــی اگر آقای بهزادپور همین امروز هم 
تصور می کند که این فیلم با چهار اپیزود 
بهتر می شود باز با ایشان همراهی می کنم 
تا اپیزود چهارم به فیلم ملحق شود یعنی 
حاضر می شوم فیلم دوباره تدوین شود.
اگــر چنین فکری می کننــد با من تماس 
بگیرند و من به سرعت این کار را می کنم 
اما من و ایشان با هم به این نتیجه رسیدیم 
که اپیزود چهارم حذف شود. هیچ دست 
بالایی، هیچ امر سیاسی و نظامی در حذف 

این اپیزود دخیل نبود.
این تهیه کننده ســینما افزود: با این 
وجود شــخصاً معتقدم ایــن اپیزود چه 
باشد چه نباشد، هیچ چیزی از ارزش های 
فیلم کم نمی شود چون بهزادپور یک فرد 
دلسوز و سختی کشیده از جریان انقلاب 
اســت. او زجرهای انقــلاب را به دوش 
کشیده و در صنعت سینما پیشینه متعالی 
دارد. امیدوارم بتوانیم فیلم های بیشتری از 
آقای بهزادپور ببینیم، ولی فعلًا شرایطش 
پیش نیامده اســت. اگر چنین شــرایطی 
پیش بیایــد کارهای ارزشــمندی از او 
می بینیــم، من هم لذت می برم و اشــک 

شوق از چشمانم جاری می شود.
تهیه کننده »شــب بخیر فرمانده« در 

بخش دیگری از صحبت های خود با بیان 
اینکه »خداحافــظ رفیق« جزو فیلم های 
معناگرای موفق اســت، توضیح داد: اگر 
ســازنده درباره هر مفهــوم و موضوعی 
شــناخت، درک و بصیرت و شعور کافی 
داشته باشــد مطمئن باشید اثری که ارائه 
می شــود، تأثیرگذار خواهــد بود. آقای 
بهزادپور به دلیل شــناخت، درک درست 
و شعور بالایی که از دفاع مقدس داشت، 
وقتی »خداحافظ رفیق« را دست گرفت، 
یــک اثر خــوب ارائــه داد، هرچند من 
معتقدم اگر همه عناصر دســت به دست 
هــم می دادند بهزادپور بهتــر از این هم 
فیلمش را می ســاخت با این وجود فیلم 
در همیــن قد و قواره هــم تأثیر خود را 
می گذارد چون ســازنده آن دارای شعور 

و بصیرت کافی است.
ما در حال حاضر به عنوان فیلمساز 
فکر می کنیم خیلی می فهمیم، به خودمان 
می گوئیم ما انســانی بزرگ با شعور بالا 
هســتیم که می خواهیم یک فیلم بزرگ 
بســازیم، در صورتی که اگر شعور داشته 
باشیم نمی گوییم ما خیلی می فهمیم بلکه 
اول فهــم خودمان را بــالا می بریم، بعد 
فیلممان را می ســازیم تا دیگران بگویند 
ما چه آدم فهیمی هستیمسینما را تکنیک 
نمی سازد، درک و شعور درست می سازد
وی توضیــح داد: هرچنــد در این 
ســال ها به لحاظ تجهیزات ســینمایی 
پیشــرفت زیادی کرده ایم اما ســینما را 
تکنیک نمی ســازد بلکه شــعور و درک 
درست از موضوع می سازد. فیلم خوب را 
تکنیک و پول زیاد نمی سازد فیلم خوب 
شعور، درک درست و انسانی با احساس 

بالا می سازد به همین دلیل است که در این 
سال ها حوزه فیلم های دفاع مقدسی موفق 
نمی شــویم. ما در حــال حاضر به عنوان 
فیلمســاز فکر می کنیم خیلی می فهمیم، 
به خودمان می گوئیم ما انســانی بزرگ با 
شعور بالا هستیم که می خواهیم یک فیلم 
بزرگ بســازیم در صورتی که اگر شعور 
داشته باشیم نمی گوییم ما خیلی می فهمیم 
بلکه اول فهم خودمان را بالا می بریم، بعد 
فیلممان را می سازیم تا دیگران بگویند ما 

چه آدم فهیمی هستیم.
ســیدزاده تأکید کرد: مشکل عمده 
ما این اســت که از نظر ابــزار و تکنیک 
رشد کرده ایم ولی از نظر فکری پیشرفتی 
نداشته ایم. فیلمساز امروز باید اول رشد 
فکری داشــته باشــد و بعد تجهیزات و 
ســرمایه را به کار بگیرد. بهزادپور کسی 
اســت که این چیزها را خوب می فهمد 
امــا زمانی که ایشــان »خداحافظ رفیق« 
را ســاخت ما امکانات کمی داشتیم. اگر 
امروز ایشان بخواهند چنین فیلمی بسازند 
با شعور و درکی که از او سراغ دارم مطمئناً 

می تواند فیلم بسیار تأثیرگذاری بسازد.
تهیه کننــده »زیباتــر از زندگی« با 
بیــان اینکه موســیقی »خداحافظ رفیق« 
هــم ماندگار شــد و به کــرات از رادیو 
و تلویزیــون پخش شــده و می شــود، 
عنوان کرد: موســیقی این فیلم را ســعید 
شعبانی نژاد ساخت ولی این امر با هدایت 
مســتقیم بهزاد بهزادپور صورت گرفت، 
خاطرم اســت که نت به نت توسط آقای 
بهزادپور پیش می رفت. ایشــان نه فقط 
یک نویســنده و کارگردان خوب است 
بلکه موســیقی را هم به خوبی می شناسد 
و هوش موســیقایی خوبی دارد با توجه 
به اینکه موســیقی این فیلم هم از همان 
حس درونــی بهزاد بهزادپــور می آمد، 

ماندگار شد.
مدیــران دیگــر در قدوقواره 
ســاخت فیلم دفاع مقدسی بزرگ 

نیستند!
ســیدزاده اظهــار کرد: شــرایط 
اجتماعی موجود به ســمتی هدایت شده 
اســت که عملًا حمایتی از فیلمسازی در 
حوزه دفاع مقدس نمی شــود من از سال 
۹۱ فیلمنامه ای با عنوان »به کودکان شلیک 
نکنیــد« دارم که ســفرهای تحقیقاتی، 

مطالعات میدانــی و کتابخانه ای برای آن 
انجام دادیم و در ســال ۹۴ برای آن پروانه 
ســاخت گرفتیم در ایــن مدت مدام هم 
بازنویسی شده است، ارگان های مختلف 
هم برای ســاخت »به کودکان شــلیک 
نکنید« اعلام آمادگی کردند اما آنطور که 
باید و شاید پای کار نیامدند چون در حال 
حاضر شــرایط به گونه ای است که حتی 
مدیران فرهنگی هم در قد و قواره ساخت 
فیلم های دفاع مقدســی بزرگ نیســتند! 
یعنی درک و بصیرت درستی از فیلم دفاع 
مقدســی ندارند، فکر می کنند فیلم دفاع 
مقدســی فقط تیر و ترقه در کردن است 
در صورتــی که چیزی که باید از این آثار 
برای مخاطب حاصل شود سبک زندگی 
اســت؛ سبک زندگی ای که ما را به سبک 
زندگی امام علی برساند جامعه فرهنگی ما 
الان دنبال اشاعه سبک زندگی امیر مؤمنان 
)ع( نیست چون فهم درستی از او نداریم.
این تهیه کننده سینما در ادامه گفت: 
من از ســال ۹۱ تاکنون برای »به کودکان 
شــلیک نکنید« دویــده ام اما بــه نتیجه 
نرسیده ام یک روز زمین ننشسته ام، تقریباً 
یک دهه است که تلاش می کنم اما هنوز 
نتیجه نداده اســت. کســی برای ساخت 
این فیلم به ما ســفارش نداده اما این جزو 
مطالبات حضرت آقا بوده اســت که در 
حوزه مقاومت فیلمســازی کنیم، چون 

فرهنگ مقاومت باید گسترش پیدا کند.
ســیدزاده ادامه داد: از همین رو ما 
خواستیم این فیلم را بسازیم با بسیاری هم 
گفتگو کردیم اما مشکل ما تصمیم گیران 
و حمایت گران هستند چون از آثار هجو 
و ســخیف حمایت می کنند. وقتی حتی 
به وزیر می گوئیم وضعیت سینما و تئاتر 
خوب نیســت، در جواب تنها به گردش 
مالی آن اشــاره می کند، این نشان می دهد 

فهم درستی از فرهنگ وجود ندارد.
وی در پایــان گفــت: امیــدوارم 
شــرایطی پیش بیاید که پیروان ولی امر 
در عرصه سیاست، فرهنگ، اقتصاد و… 
قرار بگیرند تا دغدغه ایشــان را داشــته 
باشــند در این شرایط فیلم های خوبی در 
عرصه دفاع مقدس ســاخته خواهد شد. 
من مطمئنم آن زمان یکی از کســانی که 
در رأس ایــن امور قــرار می گیرد بهزاد 

بهزادپور خواهد بود.

تدوین »بچه زرنگ« به پایان رسید

پرلوکیشن ترین سریال سیاسی

سینما و تلویزیون 8
گروه سینما و تلویزیون- پیش تولید 
فیلم جدید سیدرضا میرکریمی با عنوان 
»نگهبان شب« آغاز شد و نوید محمدزاده 
اولین بازیگری است که برای حضور در 

این فیلم انتخاب شده است.
فیلم ســینمایی »نگهبان شــب« به 
نویســندگی مشــترک رضا میرکریمی 
و  کارگردانــی  و  داوودی  محمــد  و 
تهیه کنندگــی رضــا میرکریمی که هفته 
گذشــته پروانه ســاخت دریافت کرده 
اســت، وارد مرحله پیش تولید شد.نوید 
محمدزاده اولین بازیگری است که برای 
حضور »نگهبان شــب« انتخاب شــده 

است. 
در این فیلم که پیش بینی می شــود 
مرحلــه پیش تولید طولانــی را پیش رو 
داشته باشــد، مانند ساخته های قبلی این 
کارگردان قرار است چند چهره تازه هم 

به سینمای ایران معرفی شوند. 
فیلم قبلی ســید رضا میرکریمی با 
عنوان »قصر شــیرین«، بیش از بیســت 
جایزه بین المللی در فستیوال های جهانی 

دریافت کرد.
نویــد محمــدزاده غیبتش را 

جبران می کند !
 بهمن ماه ســال ۹۷ بــود که نوید 
محمــدزاده در اوج دوران بازیگــری، 
وقفه ای یک ســاله را بــرای فعالیت در 

ســینما و شرکت در جشــنواره فجر 
اعلام کرد و حالا که امســال پرکار 

است، وضعیت جشنواره فجر و 
اکران مشخص نیست. 

محمدزاده در نشســت 
خبری فیلم »سرخپوســت« 
در سی وهفتمین جشنواره 
فیلــم فجر با بیــان اینکه  
می خواهد چیزهای جدید 
یــاد بگیرد؛ گفتــه بود که 
ســال ۱۳۹۸ در جشنواره 
فیلــم فجر اثــری نخواهد 
داشــت و این فرصتی است 
تا کارهایش در سینما مرور 
شود، چون نیاز است مدتی 
کمتر دیده شــود و براین 
اساس تصمیم گرفته برای 

جشــنواره فجر سی وهشتم در 
فیلمی بازی نکند. 

او کــه در فاصله هــای بیــن 

سال های ۹۲ تا ۹۷ خوش درخشیده 
و  در طــول پنج ســال در ۱۱ فیلم 
ســینمایی بازی کرده بود، سال ۹۸ 
در فیلمــی بازی نکــرد و به جای 
آن حضوری پررنــگ در تئاتر )از 
بازیگری تا تهیه کنندگی( داشــت و 
در سریال »قورباغه« هومن سیدی که 
برای شبکه نمایش خانگی تولید شده 

است هم بازی کرد.
وی که ابتدا در تئاتر مطرح شده 
بود، ســال قبل در جشنواره تئاتر فجر 
بعد از ۳۰ جایزه سینمایی، اولین جایزه 
تئاتــری  خود را برای بــازی در نمایش 
»بیگانه در خانه« محمد مساوات دریافت 

کرد. نوید محمدزاده ســال ۹۹ را پرکار 
آغاز کرد و در چند ماه گذشته حضورش 
در فیلم های جدید وحید جلیلوند و مانی 

حقیقی اعلام شد. 

او در این فیلم ها با نام های »شــب، 
داخلی، دیوار« و »تفریق« با دایانا حبیبی و 
ترانه علیدوستی همبازی است. اما علاوه 
بر این دو فیلم، خبر رسیده که محمدزاده 

برای فیلم جدید ســید رضا میرکریمی با 
نام »نگهبان شب« هم قرارداد بسته است.
براین اســاس اگر جشــنواره فجر 
امســال در شــرایطی عادی و قابل قبول 
برگزار شــود و این فیلم ها نیز همگی به 
موقع ساخته شــوند، احتمالا محمدزاده 
غیبت سال گذشته خود را جبران خواهد 

کرد.
طبق خبرهای رســمی منتشر شده، 
فیلــم جلیلوند در مرحله تولید اســت 
و فیلــم مانی حقیقی هــم آبان ماه کلید 
می خورد و فعلا گروه بازیگران در حال 
تمرین هستند. همچنین پیش تولید فیلم 
میرکریمی آغاز شــده اســت.  »نگهبان 

شــب« به نویســندگی مشــترک رضا 
میرکریمی و محمد داوودی و کارگردانی 
و تهیه کنندگی رضا میرکریمی ســاخته 
می شــود که هفته گذشته پروانه ساخت 

دریافت کرده است. 
دست اندرکاران این فیلم پیش بینی 
کرده انــد کــه »نگهبان شــب« مرحله 
پیش تولید طولانی داشــته باشــد و مثل 
ســاخته های قبلی ایــن کارگردان چند 

چهره تازه هم معرفی می شوند.
فیلم قبلی ســید رضــا میرکریمی 
بــا عنوان »قصر شــیرین«، با حضور در 
فســتیوال های جهانی بیش از  ۲۰ جایزه 

بین المللی را دریافت کرده است.

پیش تولید فیلم جدید سیدرضا میرکریمی با عنوان »نگهبان شب« آغاز شد و نوید محمدزاده برای حضور در این فیلم انتخاب شده است.

نوید محمدزاده به »نگهبان شب« پیوست

تهیه کننده فیلم »خداحافظ رفیق« مطرح کرد؛

۱۷ سال بعد؛ گفتند با حذف اپیزود چهارم جنایت کردم!

گروه ســینما و تلویزیون-در این 
مطلب قصد داریم شما را با ۱۰ فیلمی آشنا 
کنیم که باعث شدند بازیگران به طور کلی 
و برای همیشه عطای بازیگری را به لقایش 
ببخشند.برای بسیاری بازیگری در هالیوود 
رویایی اســت که تنها در خواب می توانند 
به آن دســت یابند. دلیل این است که چه 
چیزی می تواند از شهرت، بازی کردن در 
فیلم های پرزرق و برق، بدست آوردن پول 
زیاد و ســتاره بودن بهتر باشد. در واقعیت، 
اما بازیگری و زندگی به عنوان ستاره سینما 

چیزی متفاوت از تصور عموم است.
دوربیــن،  پشــت  دشــمنی های 
درگیری هــای شــخصیتی، تفاوت های 
خلاقانــه و تنها از دســت دادن علاقه به 
بازیگری باعث شده که بسیاری از بازیگران 
به طور کلی حضور در ســینما و بودن در 
زیر نگاه رسانه ها و عموم را ترک کنند؛ چه 
کودکان در آستانه ستارگی و چه بازیگران 
کهنــه کار. در ادامه این مطلب قصد داریم 
شــما را با ۱۰ فیلمی آشــنا کنیم که باعث 
شدند بازیگران به طور کلی و برای همیشه 

عطای بازیگری را به لقایش ببخشند.
 A Kiss For شــرلی تمپل و

Corliss
وقتی پای نماد های هالیوود به میان 
می آید کمتر کسی را می توان با تاثیر بدون 

تاریخ انقضای شــرلی تمپل مقایسه کرد. 
او از کودکی وارد ســینما شــده و بخش 
زیــادی از دوران نوجوانــی اش را صرف 
بازی در نقش کودکان معصوم و دوســت 
داشــتنی کرد. در تمام دهه ۱۹۴۰، تمپل در 
فیلم های بزرگ، اما ناموفقی بازی کرد؛ از 
 The Blue Bird تا Young People
و در آرزوی فیلمی بزرگ برای بازگشــت 
باشــکوه بود. اما چنین اتفاقی رخ نداده و 
بالاخره تمپل و اســتودیو ها بــه این باور 
رســیدند که وی دیگر نخواهد توانست 
شــهرت دوران کودکی و نوجوانی اش را 
بازیابد. بعد از بازی در فیلم کمدی رمانتیک 
A Kiss For Corliss در ســال ۱۹۴۹، 
تمپــل پذیرفت کــه دوران حرفه ای او به 
عنوان بازیگر به پایان رســیده و در سن ۲۲ 
سالگی اعلام کرد که از بازیگری بازنشسته 
خواهد شــد. بعد از آن، تمپل به سیاست 
روی آورده و وارد سازمان ملل شد تا اینکه 
در سال ۲۰۱۴ از دنیا رفت بدون اینکه برای 

بیش از ۶۵ سال در فیلمی بازی کند.
 Star Wars: The جیک لوید و

Phantom Menace
 Star در کنــار تمام نواقــص فیلم

 ،Wars: The Phantom Menace
بازی جک لوید در نقش آناکین اســکای 
واکر چیزی بود که بســیاری بــه آن ایراد 
گرفتنــد. او کودکی بیش نبــود از این رو 
نمی توان او را بیش از حد ســرزنش کرد، 
اما جای تردیــد وجود ندارد که این نقش 
کوتاه برایش گران تمام شد. برای بسیاری 
از کســانی که رویای بازیگر شــدن را در 
ســر می پرورانند، بازی در جنگ ستارگان 
رویایی است که به حقیقت بدل می شود، 
اما به گفته لوید بازی او در این فیلم باعث 

شد که زندگی اش جهنم شود.
وی اعلام کــرد که بازی اش در این 
فیلم باعث گردید دائماً در حال مصاحبه، 
عکــس گرفتن و تبلیغات باشــد و بدین 
ترتیب شرایط برایش غیرقابل تحمل شده 
بود. لوید حتی مدعی شــد که بازی در این 
نقش باعث شده در مدرسه نیز مورد اذیت 
و آزار قــرار بگیرد. به همین دلیل به دنبال 
انتشــار فیلم، لوید اعلام کرد از بازیگری 
خداحافظــی کرده و دیگــر به این عرصه 
بازنخواهد گشت. اکنون لوید با والدینش 
زندگی کرده و به شــیزوفرنی پارانویایی 

مبتلا شده است.

Annie کامرون دیاز و 
شاید کمتر کسی باور کند که کامرون 
دیاز بازیگری را کنار گذاشته است، هر چند 
او ستاره بزرگی در سراسر دوران فعالیتش 
بوده و برای بازنشســتگی بسیار جوان به 
نظر می رســید. علیرغم بازی در فیلم های 
موفق کمدی در سال های آخر فعالیتش و 
بازی در فیلم Annie در سال ۲۰۱۴، دیاز 
در سال ۲۰۱۸ به طور رسمی بازنشستگی 
اش را اعلام کرد: »شــهرت را زمانی که ۲۲ 
ســاله بودم، یعنی ۲۵ سال پیش شروع به 
تجربه کردم. من نیمــی از عمر خود را به 
عموم داده ام. به نظرم مشکلی وجود نداشته 
باشــد اگر مقداری از وقتم را نیز به خودم 
اختصاص بدهــم«. دیاز از آن زمان به بعد 
از انظار عمومی دور شده و با خانواده اش 
زندگــی آرامی را می گذارند هر چند وارد 
فعالیت های تجاری شده و هرازگاهی در 
مراسمات خیریه در سراسر جهان شرکت 

می کند.
 Phantom دانیل دی لوییس و 

Thread
دانیل دی لوییس بدون شــک یکی 
از گزیده کارترین و تحســین شــده ترین 

بازیگران تاریخ سینماســت که به خاطر 
تکنیک های خاص بازیگــری و توانایی 
بی نقصش در محو شــدن در شخصیت 
هایش شــناخته می شود. وی در مقایسه با 
شــهرت و اعتبارش در هالیوود، فیلم های 
اندکی بازی کرده اســت. با این وجود در 
کمال ناباوری در سال ۲۰۱۷ و بعد از بازی 
در فیلم Phantom Thread که تحسین 
همگان را در پی داشت، اعلام کرد که دیگر 
بازی نخوهد کرد. چند ماه بعد از این ماجرا، 
دی لوییس علت تصمیم خود را بازگو کرد 
و مدعی شــد که بازی در این فیلم باعث 
شــده عمیقاً احساس غم و اندوه کند و به 
همیــن خاطر فکر نمی کند دیگر بتواند به 
بازیگری ادامه دهــد. برای این نقش، دی 
لوییس طراحی لبــاس یاد گرفت و مانند 
همیشــه به طور کامــل در نقش خود فرو 
رفت و با بازنشستگی اش یکی از بهترین 

بازیگران تاریخ را از سینما گرفت.
Matilda مارا ویلسون و

مارا ویلســون کودک بازیگری بود 
 Mrs کــه به خاطــر بــازی در فیلم های
 Miracle on  ،)۱۹۹۳(  Doubtfire
نهایــت  در  و   )۱۹۹۴(  ۳۴th Street

Matilda )۱۹۹۶( به شــهرت رســید. 
تمامی این فیلم ها و نقش های ویلســون 
حــول محور خانواده بــود، اما در جریان 
ســاخت مشــهورترین فیلم او که همان 
Matilda بود، ویلســون یــک تراژدی 
شخصی شــد، زیرا مادرش بدنبال سال ها 
مبارزه با سرطان درگذشت. این موضوع در 
کنار اینکه ویلسون حس می کرد نمی تواند 
با خواســته هالیوود از ستاره هایش کنار 
بیاید، باعث شد که این بازیگر دیگر رغبتی 
به ســینما نداشته باشد و تنها در چند فیلم 
معــدود دیگر بازی کند. آخرین بازی مارا 
 Thomas and the ویلســون در فیلم
Magic Railroad در سال ۲۰۰۰ بود و 
بعد از آن به طور رسمی از دنیای بازیگری 
خداحافظی کرد. او بعد ها مدعی شــد که 
از بازیگری لذت نبرده است. مارا ویلسون 
 Broad در ســال ۲۰۱۶ در یک اپیزود از
City بــازی کــرده و در انیمیشــن های 
 Big Hero و BoJack Horseman
The Series :۶ صداپیشــگی کرد، هر 
چند تمرکز اصلی خود را روی نویسندگی 

گذاشته است.
 Welcome To جین هکمــن و 

Mooseport
جین هکمن یکــی از موفق ترین و 
پرافتخارترین بازیگران تاریخ سینماست 
کــه در برخــی از ماندگارترین فیلم های 
هالیوود بازی کرده است آخرین بازی او، 
 Welcome اما در ســال ۲۰۰۴ و در فیلم
To Mooseport بود، فیلمــی کــه 
نقد های بســیار منفی دریافــت کرده و به 
یک پایان بسیار بد برای دوران حرفه ای بی 

نقص جین هکمن تبدیل شد.
بر اساس برخی گزارش ها، هکمن 
 The Royal بــه دنبال بــازی در فیلــم
Tenenbaums در ســال ۲۰۰۱ رفتــه 
رفته از بازیگری دلزده شد، فیلمی که ظاهراً 
هکمــن نمی خواســت در آن بازی کند و 
در نهایت شکســت تجاری و هنری فیلم 
Welcome To Mooseport باعــث 
شد این افسانه هالیوودی به این باور برسد 
که به پایان حرفه بازیگری اش رسیده است. 
اگــر چه جین هکمن بلافاصله پس از این 
فیلم اعلام بازنشستگی نکرد، اما از سینما 
فاصله گرفته و به عنوان نویسنده مسیری 
جدیــد را در پی گرفت. هکمن در ســال 
۲۰۰۸ در جریان تبلیغات رمان سومش به 

طور رسمی بازنشستگی اش از بازیگری 
را اعلام کرد.

 The League شــان کانری و
Of Extraordinary Gentlemen

رابطه شان کانری با فیلم اکشن فانتزی 
 The League Of Extraordinary
Gentlemen در ســال های اخیر به یک 
افسانه تبدیل شده است. در جریان ساخت 
این فیلم در ســال ۲۰۰۳، شان کانری گفته 
بود که این فیلم کاملًا از کنترل خارج شده و 
کارگردان فیلم، استفن نورینگتون، را باید به 
خاطر دیوانگی در تیمارستان محبوس کنند. 
قبل از اکران فیلم، شان کانری با چند شکست 
در باکس آفیس مواجه شده بود و شکست 
هنــری و تجاری این فیلم نیز آخرین میخ 
بــه تابوت حرفه وی به عنوان بازیگر بود. 
گفته می شــود که کانری در مرحله تدوین 
سعی کرده بود این فیلم را نجات دهد، زیرا 
مشکلات فیلم از آنچه تصور می کرد بیشتر 
بوده و همین موضوع استرس بیشتری به او 
وارد کرده بود. به دنبال انتشار فیلم، کانری 
بازنشستگی خود از بازیگری را اعلام کرد. 
اگر چه شایعاتی مبنی بر بازگشت او برای 
Indiana Jones چهارم به گوش رسید، 
اما کانری گفته بود که بازنشستگی بیش از 
حد جذاب و خوشایند است و قصد ندارد 

بار دیگر به بازیگری بازگردد.

اولین همکاری با میرکریمی؛

طبق خبرهای رســمی منتشر شده، فیلم جلیلوند در مرحله تولید است 
و فیلــم مانی حقیقی هم آبان ماه کلید می خورد و فعلا گروه بازیگران در 
حال تمرین هستند. همچنین پیش تولید فیلم میرکریمی آغاز شده است.  
»نگهبان شب« به نویسندگی مشترک رضا میرکریمی و محمد داوودی و 
کارگردانی و تهیه کنندگی رضا میرکریمی ساخته می شود که هفته گذشته 
پروانه ســاخت دریافت کرده است. دست اندرکاران این فیلم پیش بینی 
کرده اند که »نگهبان شــب« مرحله پیش تولید طولانی داشــته باشد و 
مثل ساخته های قبلی این کارگردان چند چهره تازه هم معرفی می شوند.

فیلم های بحث برانگیزی که بازیگران مطرح تاریخ سینما را از دنیای بازیگری فراری دادند
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